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A: After you've thought it over, get back to me and we can go ahead.
您仔细考虑过后，回来找我，我们就可以进行下去了。

B: Xiao Ping, if I do decide to go ahead, how will the interest if I exceed be counted?

小平，如果我确实决定要办理的话，我超过的部分将如何计算利息呢?

A: It is higher than the rate of interest for Current Deposits and a little lower than the rate for the 6-month time deposits.

利息要高于活期存软的利息，但比6个月的定期存款利息稍微少一点儿。

B: So, if I do decide to go ahead, how can my company open a Corporate Agreement Savings Plan with you?

那么，如果我确实决定办理的话，我的公司如何在你们这儿开一个单位协定存款账户呢?

A: First of all, you need to sign a Corporate Agreement Savings Contract with us. This means we can go ahead and open an account of agreement savings based on your settlement account.

首先，您需要与我们签订一份《单位协定存款合同》。这就是说我们可以办理了，在您的结算账户之上开立协定存款账户。

B: OK, let's get the ball rolling on this.

好吧，就让我们继续进行吧。
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